
, Zápis zo zasadnutia mestského výboru Klobušice pri MsZ Ilava, 
uskutočneného v KSD (kultúrno-spoločenskom dome) v Klobušiciach dňa 02.06.2020 

M E S T O  ILAVA-Mcsl51,y �rad/ 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. Mierové nám.16/31, 019 01 llava .,. 

Dotlo dňa: RZ/ZH-LU. 
03 J ú n 

Ev.číslo záznamu: Člijlo spisu: 

Prllohy: Vybavuje: 

Zasadnutie MsV (mestského výboru) v Klobušiciach viedol poslanec pán Daniel Streličák, ktorý privítal 
členov MsV. 

Ako prvý bod bol prerokovaná situácia, ktorá nastala s príchodom pandémie koronavírusu - ochorenia 
COVID 19. Týmto sa všetky plánované akcie posunuli na neskorší termín. Rekonštrukcia chodníka, ktorá 
bola začatá a uskutočnila od 

Ako druhý bod MsV v Klobušiciach prerokoval plnenie požiadaviek z predchádzajúcich zasadnutí 
a požiadavky, ktoré boli navrhnuté do rozpočtu mesta na rok 2020. 

1. Oplotenie detského ihriska pred bytovkou na Zábave. (Bude sa realizovať v II. polroku 2020).
2. Odvodnenie Zámockej ulice. (Je to v realizácii).
3. Po vysporiadaní pozemkov na cintoríne dorobiť výstavbu chodníkov a oplotenie okolo cintorína.

(Vysporiadanie pozemkov prebehlo, bude sa realizovať dokončenie chodníkov a výsadba priestorov
okolo chodníkov.).

4. Oprava mestských komunikácii (výtlky, poškodenie asfaltu) na Rázusovej ulici a M. Nešpora.
(Rekonštrukcia týchto ulíc - položenie nového asfaltového koberca sa bude realizovať v najbližšej
dobe).

5. Oprava podlahy v triede - herni na prízemí v MŠ v Klobušiciach. (Uskutoční sa v rámci projektu 
Prístavba a stavebné úpravy MŠ Klobušice).

6. Požiadavka na mesto, aby vstúpilo do rokovania s riaditeľkou Detského domova v Klobušiciach
za účelom sprístupnenia parku pre obyvateľov Klobušíc. (Prvé stretnutie s riaditeľkou Detského
domova v Klobušiciach sa uskutočnilo).

V treťom bode boli predložené nové požiadavky: 
- Žiadosť o opravu mestských komunikácii na Rázusovej ul. M. Nešpora.
- Oprava - výmena rozbitých sklenených tabúl na autobusových zastávkach.
- Žiadosť na vyčistenie chodníka od buriny a drobného kameňa od zástavky na Dubnicu po 

Okružnú ulicu a vyrovnať v tomto úseku zámkovú dlažbu, kde sú jamy,
pretože tam stoja kaluže, keď naprší.

Na záver pán poslanec Streličák Daniel poďakoval prítomným z  a účasť a zasadnutie ukončil. 

V Klobušiciach, dňa 02.06.2020
Zapísala: Bezecná Helena 


